
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 5
Chomoutov

Č. 3 / 2023 06. 03. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Lukáš Pour DiS., Aneta Davidková, Ing. Jaroslav Martínek, Danuše Švestková, Jan
Ratajský, Barbara Omelková, Jan Mikulka, Tereza Pourová, Ing. Jiří Černoch, MUDr. Pavel
Hejtmánek

Omluveni: Petr Balabuch

Hosté: manželé Vodičkovi
paní Jiřina Šimková
strážník MP pan Michalec

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Společenské akce

1.2 Odpadkové koše na psí exkrementy

1.3 Rozšíření hřiště na Koperníku

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Odstavená auta
Dana Švestková upozornila na odstavená vozidla - Škoda Octavia na Písečné a červený Ford na Štěpánovské.
Nahlášeno Městské policii
 
 

3 Vystoupení hostů

3.1 Závady na Štěpánovské
Pan Vodička upozornil na potřebu zklidnit dopravu u vjezdu od Štěpánova.
Plánované měření rychlosti má probíhat jen od jihu po starou školu. Pan Vodička se ptá proč ne na severu
Chomoutova na Štěpánovské?
Krajnice cesty na Štěpánovské ulici je zarostlá plevelem, Vodičkovi žádají o úklid.
Reproduktory sirén na Štěpánovské nefungují.
 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Odstranění staré elektrické rozvodné skříně - V realizaci
Změna dopravní značky "zákaz zastavení" na "zákaz stání" - Před uzavřením
Odstranění zbytků po kácení u hrázky mezi starým a novým Chomoutovem - Předáno
Výměna zámkové vložky vstupních dveří hasičské zbrojnice - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 11/2022 ze dne 05. 12. 2022: Přesunutí DZ začátek obce Chomoutov - Před uzavřením
Zápis č. 11/2022 ze dne 05. 12. 2022: Dotaz na realizaci točny v satelitu - Vyřešené
Zápis č. 11/2022 ze dne 05. 12. 2022: Vydání nových vstupních PINů do budovy hasičské zbrojnice - Předáno



Zápis č. 1/2023 ze dne 02. 01. 2023: Dotaz na realizaci točny v satelitu - Vyřešené

5 Projednávané záležitosti

5.1 Společenské akce

11.3. Mezinárodní den žen
sobota 25.3. Hasičská pohádka (loutkové divadlo pro děti 3-10 let) Divadlo plyšového medvídka, Prostějov
Délka 45 minut, cena 8 000 Kč 
22.4. Romeo a Júlie po 30 letech (činohra pro dospělé) Osvětová beseda Velká Bystřice Délka 90 minut, cena 8
000 Kč
Pálení čarodejnic - Bára Omelková zajistí klauny a dřevo na vatru

Usnesení:
Komise schvaluje rozpočet 8.000 Kč na loutkové divadlo a 8.000 Kč na divadlo pro dospělé

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.2 Odpadkové koše na psí exkrementy
Odpadkové koše s rollery na pytlíky navrhuje Odbor zeleně a odpadového hospodářství umístit na hrázi u řeky
Moravy, na Koperníku a na křižovatce ulic Baarova a Ctiradova. Koš u u budovy centrální kanalizace u odbočky
na Poděbrady je nadbytečný, 2 koše jsou na parkovišti na ul. U Silnice.
Jirka Černoch navrhl umístit koš na Písečné.
Členům Komise byl předložen katalog různých provedení odpadkových košů. Běžně používané modely uhradí
Odbor zeleně a odpadového hospodářství, na odlišné bychom si museli přispět z rozpočtu Komise.
 

Usnesení:
Komise žádá o 4 odpadkové koše typu Prima Linea

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 2

5.3 Rozšíření hřiště na Koperníku
V návaznosti na minulé usnesení Komise zahájil předseda jednání s příslušnými odbory Magistrátu ohledně
možnosti realizace hřiště na Koperníku. Záměr byl konzultován s odbory zeleně a cestovního ruchu, které mají
projketování a správu sportovišť na starost.  
Bylo proveřeno, zda je vůbec možné hřiště na Koperníku vybudovat a byla pozvána architektka k posouzení
celého prostoru, orientačního zaměření a navržení řešení.
Do prostoru mezi stávající dětské hřiště a se vejde hřiště na volejbal, nohejbal či badminton (9x18m plus 3m
volná zóna po všech stranách)
Varianta většího hřiště (tenis či kopaná) by byla možná pouze v případě přesunutí stávajícího pískoviště a
dětského hřiště a tak podstatně více nákladná.
Cena takového hřiště se pohybuje přes 1 milion Kč, bude tak nutné požádat Radu města Olomouce o zařazení
stavby hřiště do rozpočtu města na rok 2024
Z vlastních prostředků Komise bylo doporučeno zatím realizovat stavbu workoutového hřiště. Workoutové hřiště
poslouží jak dětem, tak mládeži i dospělým. Architektka dodala kontakt na dodavatele workoutových hřišť, který
hřiště dodává v měsíci březnu 2023 za zhruba poloviční cenu (spolufinancováno Nadačním fondem zdravého
životního stylu). POčet žádostí je všakomezen na 100, telefonátem 6.3.2023 bylo zjištěno, že zbývá zhruba 30
dotovaných žádostí.
Na výběr jsou 4 různě velká hřiště, v ceně od 39.900 Kč do 119.900 Kč vč. DPH plus spodní stavba (60.000 Kč -
100.000 Kč vč. DPH dle velikosti hřiště)
 

Usnesení:
Komise žádá Odbor zeleně o zpracování studie na volejbalové/nohejbalové hřiště

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Umytí fasády hasičské zbrojnice

Žádáme o umytí fasády hasičské zbrojnice z ulice Dalimilova (naposledy čištěna před 8 lety)

2 Úklid plevele

Na základě podnětu pana Vodičky ze Štěpánovské žádáme o odstranění plevele z krajnic silnic Smetací vůz
nestačí, plevel je potřeba řádně vytrhat



3 Oprava reproduktoru sirén

Pan Vodička žádá o opravu reproduktoru sirén naproti domu Štepánovská 125/37

8 Obecné informace

8.1 Objížďka autobusu č. 20 přes Skrbeň
Na ulici Olomoucká v Horce nad Moravou budou pokračovat stavební práce. Autobus č. 20 bude od 14. března
do poloviny července (nebo do odvolání) jezdit objížďkou přes Skrbeň. Kapesní jízdní řády si můžete vyžádat v
Obchodě u Tomáše. 

8.2 Program štěpánovského kina
Pan Pavel Marek se ptá, zda by mohl vyvěšovat program štěpánovského kina v Chomoutovské vývěsce

8.3 Černá skládka u Mlýnského potoka
Černá skládka u Mlýnského potoka byla odstraněna Agenturou pro ochranu přírody ve spolupráci s Technickými
službami města Olomouce

8.4 Okno a dveře do kapličky
Kaplička na ul. Hrachoviska: Zrestaurovaná původní dvě okénka a dveře do kapličky jsou u Zbyňka Musila
připravená k montáži. Na majetkoprávním odboru se však připravuje projekt rekonstrukce kaple a montáž může
být provedena až na jeho základě. V celkovém plánu je vyřešení problému s vlhkostí, podlaha, prvky interiéru a
možná replika původní výmalby (zejména ta byla nevhodným zásahem nevratně znehodnocena). Dále vnější
zednické zapravení oděrek, obnovení římsy a odstranění nepůvodních prvků, důstojný vstup ( schodek přede
dveřmi). 

8.5 Odpoěď spolku Los Vesinos k dotazu KMČ ohledně souhlasu majitelů pozemků s instalací
navigačních sloupků
KMČ nemá oprávnění kontrolovat projektovou dokumentaci v požadovaném rozsahu.
K Vašemu dotazu mohu nicméně sdělit, že projekt byl před svou realizací i v jejím průběhu (ostatně jako vždy a
v souladu s pravidly poskytovatele grantu) projednáván s vlastníky pozemků, kde jsme nový mobiliář umísťovali
(Povodí Moravy, odbory MMOL a soukromí vlastníci). Tím jsme naplnili podmínky grantu. To bylo, dle mých
informací, ostatně potvrzeno již před měsícem a písemně ze strany Nadace Via i panu Hejtmánkovi (člen KMČ)
na jeho Štědrovečerní emailový dotaz.

8.6 Úprava Sokolského hřiště na ulici Ctiradova
Na návrh Jardy Martinka byla po dohodě s Lukášem Rösnerem naceněna revitalizace sokolského hřiště na ulici
Ctiradova panem Adamem Veselským, v rozsahu vyřezání náletových dřevin, rozdrcení, odvoz a jednorázové
mulčování. Komise dle informací z Magistrátu bohužel nemůže přispět na úpravu pozemku, který není ve
vlastnictví města Olomouce.

8.7 Ukliďme Chomoutov 1. dubna
Spolek Los Vesinos oznamuje konání akce v sobotu 1. dubna - Ukliďme Chomoutov - akce k úklidu veřejného
prostoru s opékáním špekáčků na Koperníku,

8.8 Cyklojízda z Olomouce do Chomoutova 20. května
Spolek Los Vesinos oznamuje konání akce v sobotu 20. května, cyklojízda z Olomouce do Chomoutova s
doprovodným programem na Koperníku (v partnerství s organizátorem akce Do práce na kole). 

8.9 Dubnová výzva 10.000 kroků
Chomoutov se opět přihlašuje do dubnové výzvy 10000 kroků. Cílem je motivovat k pravidelné chůzi.
Chomoutov bude jako vždy bojovat o pohár Galské vesnice, tak se přidejte! Více:
https://www.desettisickroku.cz/

8.10 Dětský běh 6. května
KMČ Chomoutov se rozhodla podpořit dětské běhy, které budou probíhat vrámci hanáckých běžeckých
slavností. Akce proběhne v Horce nad Moravou,v areálu Sluňákova dne 6. 5. 2023. Tak neváhejte a vezměte
děti na akci.Každé dítě získá odměnu. Více info bude na fb.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 3 / 2023

Datum schválení zápisu: 10. 03. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Jan Mikulka

Zapsal/a:
Jan Mikulka

Ověřil/a:
Ing. Jiří Černoch


